
 

 

vragenuur

 
 
 
Aankondiging van een raadslid om tijdens het vragenuur vragen te stellen ingevolge artikel 
33a van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de 
gemeenteraad 
 
 
Naam indiener: 

 
Peter van Zutphen 
  

 
Fractie: 
 

 

 
 
Datum indiening: 

 
23 mei 2025 
 

 
Datum vergadering: 

 
28 mei 2025 
 

 
Onderwerp: 

 
“Breed Limburgs front gevormd tegen bevriezen van de huren”, hier 
doet Heerlen toch niet aan mee? 
 

 
Vraag/vragen: 

 
1. Was de gemeente Heerlen vertegenwoordigd in de genoemde 

bijeenkomst op 19 mei jl. in Roermond, waar kennelijk onder 
andere “gemeenten” zich tegen huurbevriezing uitspraken? 

 
2. Heeft de gemeente Heerlen zich daar of elders expliciet of 

impliciet uitgesproken tegen huurbevriezing? 
 

3. Deelt u de mening van de SP-fractie dat de gemeente Heerlen 
woningcorporaties wel moet steunen bij hun vraag aan de 
Rijksoverheid om structureel voldoende financiële middelen 
beschikbaar te stellen voor nieuwbouw, renovatie en het 
energiezuinig maken van bestaande woningen, maar dit niet 
mag afwentelen op de huurders? 

 
Toelichting m.b.t. 
actualiteit, urgentie en 
gevoerd bestuur: 

In De Limburger van 20 mei jl. lazen wij een artikel onder de kop: 
“Breed Limburgs front gevormd tegen bevriezen van de huren”. 
 
Hierin wordt onder andere gemeld dat “vertegenwoordigers van 
gemeenten, provincie, woningcorporaties en werkgevers in de 
bouw” zich tijdens een Limburgse bijeenkomst op maandag 19 mei 
jl. uitspraken tegen de door het kabinet aangekondigde huur-
bevriezing van sociale corporatie-woningen. 
 
Wij als SP-fractie zijn juist blij met de aankondiging van de brood-
nodige huurbevriezing, maar wel boos dat deze door gestuntel van 
PVV, VVD, NSC en BBB kennelijk niet geldt voor sociale huur-
woningen van particuliere verhuurders. 
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Wel vinden wij natuurlijk dat corporaties structureel voldoende 
financiële middelen moeten hebben voor nieuwbouw, renovatie en 
het energiezuiniger maken van bestaande woningen. Maar dat geld 
moet uit rijksmiddelen komen. In de strijd daarvoor kunnen en 
moeten gemeenten corporaties steunen. Maar de gemeente Heerlen 
zou in ieder geval geen steun moeten verlenen aan de eis om alsnog 
weer met de zoveelste huurverhoging, nota bene ver boven de 
inflatie, te komen. 
 
Vandaar deze vragen. 

Handtekening (bij 
schriftelijke indiening) 

 

(indienen bij griffie@heerlen.nl)
 


